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 Protokół nr 114/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 31 sierpnia 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 

2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej Nr 1275N na 

odcinku Bronowo – Różnowo kategorii drogi powiatowej. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek pana Marka Polańskiego – Starosty Iławskiego stanowi załącznik nr 3. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na 

odcinku Gwiździny – Mroczno”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji –  Ryszard Kłosowski 

5. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Pan Buliński zapytał kiedy będzie odbiór techniczny. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że termin jest jeszcze do ustalenia. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Grodziczno w sprawie dofinansowania remontu drogi Brzozie-Mroczno-Rynek na 

odcinku od skrzyżowania z drogą wewnętrzną (osiedlową) do skrzyżowania z drogą 

powiatową Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup. 
 

Pan Starosta odczytał wniosek Wójta Gminy Grodziczno, który stanowi załącznik nr 4. 
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Pan Kłosowski poinformował, że jest to droga, która sięga do końca Mroczna. Dodał, że nie 

ma możliwości wykonania odnowy nawierzchni w/w drogi  przy inwestycji Gwiździny – 

Mroczno. Nadmienił, że nie ma ujętego tego zadania w planie finansowym, jest to za duża 

kwota. Pan Kłosowski poinformował, że rozmawiał z Wójtem Grodziczna w powyższej 

sprawie. Ponadto dodał, że zasięgnięto opinii wykonawców, z której wynika iż koszt 

inwestycji wynosiłby ok. 64 tys. zł. Poinformował, że w gminie Grodziczno sesja jest 

zaplanowana koło 10 września i należy poczekać do podjęcia przez Radę Gminy uchwały w 

sprawie dofinansowania w/w zadania. Stwierdził, że jeżeli powiat posiadałby środki 

finansowe to można by przy wsparciu finansowym gminy wykonać inwestycję. 

Pan Buliński zapytał jak długi jest ten odcinek. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że 350 m. Dodał, że remont drogi wykonano by z jednej 

warstwy masy, ponadto wykonane zostały by trzy wjazdy, natomiast pobocza wykonano by 

we własnym zakresie.  

Pan Buliński stwierdził, że należy poczekać z decyzją w powyższej kwestii do 10 września, 

kiedy Rada Gminy podejmie stosowną uchwałę.  

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Bulińskiego i odłożyli rozpatrzenie 

wniosku na kolejne posiedzenie Zarządu tj. po 10 września. 
 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji oraz pan Mirosław Wodara/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks do arkusza został pozytywnie zaopiniowany przez 

kuratorium oświaty. Szczegółowo omówiła aneks nr 1. 

Pan Wodara wyjaśnił, że jest to arkusz właściwy, przygotowany po naborze.  

Pani Orłowska dodała, że w tym arkuszu jest jedna klasa zasadniczej szkoły zawodowej mniej 

niż zaplanowano w arkuszu kwietniowym. 

Pan Wodara dodał, że w tym arkuszu jest zaplanowana również jedna klasa technikum więcej 

niż w arkuszu kwietniowym. 

Pani Orłowska poinformowała, że łączna liczba uczniów w szkole wynosi 577. 

Pan Starosta zapytał pana dyrektora czy jest zadowolony z naboru. 

Pan Wodara odpowiedział, że biorąc pod uwagę ostatnie trzy lata to jest zadowolony z 

naboru. Dodał, że do klas pierwszych zostało przyjętych łącznie 220 uczniów, natomiast w 

ubiegłym roku przyjęto ok. 160 uczniów. Nadmienił, że jest bardzo mało chętnych do szkoły 

branżowej – 81 uczniów, natomiast do technikum zgłosiło się 120 uczniów. Poinformował, że 

łączna ilość uczniów na dzień wczorajszy wyniosła 606 uczniów /liczba uczniów może ulec 

zmianie/. 

Pan Starosta zapytał ilu uczniów było zaplanowanych w projekcie pn. „Budowa Zespołu 

Szkół Zawodowych w Kurzętniku I etap”. 

Pan Wodara odpowiedział, że było zaplanowanych 635 uczniów. 

Pan Starosta zapytał jak ilość uczniów ma się do wskaźników dotyczących w/w projektu. 

Pan Wodara odpowiedział, że z tego co wie to w porozumieniu z Marszałkiem liczba uczniów 

mogła być obniżona o 15%. Natomiast dodał, że nie wie czy te uzgodnienia jeszcze 

obowiązują. 

Pan Buliński stwierdził, że wskaźnik dotyczący ilości uczniów wynosił 800. 
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Pan Wodara odpowiedział, że z jego wiedzy wynika, iż był on obniżony do 635 uczniów. 

Pan Starosta dodał, że w tej sprawie jest podpisany aneks z Urzędem Marszałkowskim.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks do arkusza został pozytywnie zaopiniowany przez 

kuratorium oświaty. Wyjaśniła, że wszystkie aneksy które szkoły przedstawią do 30 września 

muszą być zaopiniowane przez kuratorium, natomiast po 30 września kolejne aneksy będzie 

zatwierdzał organ prowadzący. 

Pan Wodara poinformował, że będzie jeszcze przedstawiony na Zarządzie aneks nr 3 

dotyczący utworzenia kwalifikacyjnych kursów zawodowych.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 2 jest związany z rezygnacją z pracy katechety 

oraz z udzieleniem nauczycielce urlopu dla poratowania zdrowia.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko -dyrektor ZS im. C.K. Norwida/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks do arkusza również został pozytywnie zaopiniowany 

przez kuratorium oświaty. Szczegółowo omówiła aneks nr 1. Dodała, że w ZS im. C. K. 

Norwida nie udało się uruchomić liceum dla dorosłych. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że w załączniku do projektu uchwały w kolumnie nr 4 

dotyczącej ilości uczniów w roku szkolnym 2017/2018 należy poprawić zapis, który powinien 

brzmieć: „Uczniowie 400 + 1 nauczanie indywidualne”. Dodała, że aneks nr 2 jest związany 

z przyznaniem nauczania indywidualnego dla ucznia klasy I Liceum ogólnokształcącego. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, M. Buliński. 

 

/pani B. Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Iwona Krajewska – dyrektor PCRE/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks do arkusza również został pozytywnie zaopiniowany 

przez kuratorium oświaty. Omówiła aneks nr 1.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski podczas ich nieobecności. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

/pani I. Krajewska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. „Przebudowa i 

rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że w/w projekt otrzymał dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego. Dodała, że w § 1.2 należy poprawić zapis przy numerze osi priorytetowej, 

tj. powinno być RPWM.09.00.00. Ponadto poinformowała, że ostateczna wartość projektu 

wynosi 5 120 000,01 zł, w tym 4 199 921,12 zł – wydatki kwalifikowane, wnioskowane 

dofinansowanie 3 397 736,19 zł, wkład własny 802 184,93 zł. 

Pani Skarbnik zapytała, czy nie należałoby dokonać zmiany w umowie dzierżawy zawartej ze 

szpitalem. Dodała, że w poprzednich latach kiedy budowany był blok operacyjny również 

była wyłączona cała nieruchomość gruntowa, która była w użytkowaniu szpitala. Stwierdziła, 

że przed rozpoczęciem prac remontowych należałoby cały budynek /tj. stary gmach-chirurgia 

oraz magazyn tlenu/ wyłączyć z umowy dzierżawy. 

Pan Starosta dodał, że 13 września Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przyjedzie do nas podpisać umowę o dofinansowanie projektu. 

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek o dofinansowanie projektu stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ogłoszenia drugiego przetargu pisemnego nieograniczonego na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej w Czachówkach gmina Biskupiec, ustalenia wysokości 

wadium, ceny wywoławczej, zatwierdzenia warunków przetargu oraz powołania komisji 

przetargowej. 

/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Wicestarosta przedstawiła ustnie kalkulację dotyczącą obniżki ceny nieruchomości. 

Pan Buliński zapytał jaki jest roczny koszt utrzymania budynku. 

Pan Starosta odpowiedział, że 20 000 zł – 30 000 zł. 

Pan Umiński stwierdził, że dach na budynku pałacu nie nadaje się do remontu cząstkowego.  

Pan Buliński stwierdził, że przez tyle lat powiat przeznaczał budynek do sprzedaży bez 

sukcesu i 10% obniżki ceny byłoby wskazane na początek. 

Zarząd ustalił wadium w wysokości 5 % ceny wywoławczej. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że należałoby obniżyć cenę nieruchomości o 15%. 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

/pan Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

Zarząd ustalił cenę wywoławczą w wysokości: 

1) część zabudowana budynkiem pałacu wraz z gruntem o pow. 3,5000ha – 468 180,00  zł, 

która zostanie obniżona o 50% z uwagi na wpis tej części do rejestru zabytków, 

2) część zabudowana budynkiem sali gimnastycznej  wraz z gruntem o pow. 0,4400 ha – 

625 430,00 złotych. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały Nr 102/506/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 20 kwietnia 2017 r. w sprawie upoważnienia p.o. Dyrektora 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim do składania 

oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały Nr 76/403/2012 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 20 września 2012 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli 

związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały Nr 125/631/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 sierpnia 2013 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku do 

składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie zmiany uchwały Nr 89/422/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 5 stycznia 2017 r. w sprawie upoważnienia kierowników jednostek 

budżetowych powiatu nowomiejskiego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym 2017 i latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności przekraczają 

poza rok budżetowy 2017 ze zmianą, uchwałą Nr 102/507/2017 Zarządu Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 20 kwietnia 2017 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że należałoby poprawić zapis w § 1 przy upoważnieniu Starosty 

tzn. uzupełnić o zapis: „Andrzeja Ochlaka”. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                 

K. Trzaskalska, M. Buliński. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 7. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


